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Geachte heer Aynan,

Op 23 december 2015 heeft u vragen gesteld ex art. 38 RvO inzake 
asfalteringswerkzaamheden Spaamdam.
Met deze brief geven wij antwoord op uw vragen. Hieronder is uw vraag steeds 
cursief weergegeven waarna het antwoord van het college volgt. Voor een compleet 
beeld van de context voegen wij uw brief bij deze antwoordbrief.

1. Wat waren uw argumenten om van het advies van de ARK af te wijken? 

Antwoord:
De aanpassingen voorgesteld in het definitief ontwerp hebben allen tot doel om de 
verkeersveiligheid op de dijk te verhogen. De ARK adviseert op basis van het 
beschermd dorpsgezicht. Omdat wij de verkeersveiligheid in deze afweging 
belangrijker achten dan het beschermd dorpsgezicht hebben wij het advies van de 
ARK niet over genomen.

2. Hoe hoog schat u de extra kosten, nu het project in twee fases uitgevoerd zal 
worden?

Antwoord:
De extra kosten door het opknippen in twee fases hebben we niet volledig in beeld 
maar worden als minimaal ingeschat. Dit komt door het feit dat het grootste deel 
van de kosten wordt gemaakt in de eerste fase.
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3. U verwacht dat er bij vertraging van de uitvoering schadeclaims zullen volgen. Is 
er nu geen sprake van vertraging, nu u het project in twee fases gaat uitvoeren?

Antwoord:
De aannemer voert het werk volgens planning uit m.u.v. het aanbrengen van de 
toplaag. Wij verwachten de werkzaamheden aan de toplaag aansluitend te kunnen 
verrichten waardoor weinig vertraging ontstaat.

4. U wilt in overleg treden met bewoners, de ARK en de Cultuurhistoricus over de 
kleur van de toplaag en het toepassen van Streetprint op de dijk. Wanneer verwacht 
u dit overleg afgerond te hebben? Zult u bij dit overleg ook de verkeersremmende 
maatregelen bespreken?

Antwoord:
Dit overleg heeft reeds plaatsgevonden. Daarbij waren vertegenwoordigers van de 
diverse bewonersgroepen, Fietsersbond, dorpsraad, vertegenwoordiging van de 
bezwaarmakers tegen de vergunning, verkeerspolitie en een verkeerskundige 
aanwezig.
De resultaten van dit gesprek worden op dit moment uitgewerkt.. In de uitwerking 
worden ook snelheidsremmende maatregelen meegenomen. De verwachting is dat 
de uitwerking medio maart gereed is.

Hoogachtend,

Het college van burgemeester en wethouders, 

de secretaris, de burgemeester.

mr. B.H. Schneiders


